
Protokół Nr 12/2022 
z  posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 30 sierpnia 2022 r. 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej.  
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 
    - przyjęcie protokołów z poprzedniej Komisji.  
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLIX Sesję Rady Miejskiej Białogardu. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 
Posiedzenie o godz.1200 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej Białogardu M. Smoliński.  
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 10/2022 

z posiedzenia komisji w dniu 24 czerwca 2022 r. i Nr 11/2022 z posiedzenia komisji w dniu 5 
lipca 2022 r.   

Komisja przyjęła protokół Nr 10/2022 z posiedzenia komisji w dniu 24 czerwca 2022 r. 
i Nr 11/2022 z posiedzenia w dniu 5 lipca 2022 r. z posiedzenia w dniu 5 lipca 2022 r. 
głosując:  za- 3, przeciw - 0, wstrzymał się - 0.   

 
Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił porządek komisji proponując 

rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  
a) w sprawie mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu - druk I, 
b) w sprawie nadania nazwy ulicy w Białogardzie - druk A, 
c) w sprawie nadania nazwy rondu w Białogardzie - druk B, 
d) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w Białogardzie - druk C,  
e) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych - druk D, 
f) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości - druk E, 
g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 - druk F, 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031  
     - druk G, 
i) w sprawie zmian w składzie członków Kapituły medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu”  
    - druk H, 
j) w sprawie petycji mieszkańców ulicy Lutyków i okolic w Białogardzie w sprawie demontażu  
    separatora na moście przy ulicy Lutyków - druk J, 
k) w sprawie petycji Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece w sprawie 
    wprowadzenia zerowej stawki VAT na drewno opałowe - druk K, 
l) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów 
   podróży służbowych - druk L.  
 

Komisja nie wniosła uwag do porządku posiedzenia.  
  

Ad 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLIX Sesję Rady Miejskiej  
          Białogardu. 
          

 a) w sprawie mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu - druk I 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej T. Strząbała -  przedstawił i omówił projekt uchwały 

oraz złożył szczegółowe wyjaśnienia w sprawie.  
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji odstąpiła od wydania opinii w sprawie 
projektu uchwały dotyczącego mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu - druk I. 
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b) w sprawie nadania nazwy ulicy w Białogardzie - druk A 

 
Projekt uchwały z autopoprawką przedstawił i omówił Sekretarz Miasta P. Janowski.   

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały sprawie nadania nazwy ulicy 
w Białogardzie - druk A z autopoprawką, głosując: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1.  
 

c) w sprawie nadania nazwy rondu w Białogardzie - druk B 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta.  
 
Radny A. Wegner - zaproponował aby nadać nazwę rondo „Szczepana Jonko”. 

 
Komisja przegłosowała zgłoszoną poprawkę: za - 1, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. 
        
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji nie zajęła stanowiska w sprawie 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Białogardzie - druk B z 
poprawką komisji , głosując: za - 1, przeciw -1, wstrzymało się - 1.  
 

d) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w Białogardzie - druk C 
 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta.  
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w Białogardzie - druk C, głosując: 
za - 4 (jednogłośnie).  
 

e) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych - druk D 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta I. Kubiak.  
  
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wysokości stawek 
podatku  od środków transportowych -  druk D, głosując: za - 2, przeciw - 0, wstrzymało 
się - 2 .  

    
   f) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości - druk E 

 
    Projekt uchwały przedstawili i omówili Skarbnik i Sekretarz Miasta. 
  

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości - druk E, głosując: za - 2, 
przeciw - 0, wstrzymało się - 2.  

 
     g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 - druk F 

 
      Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta. 

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 - druk F, głosując: za - 3, przeciw - 0, 
wstrzymało się - 1.  
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h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na  
    lata 2022-2031 - druk G 
 
Projekt uchwały przedstawili i omówili Burmistrz Białogardu, Skarbnik i Sekretarz 

Miasta. 
 
Radny W. Czurko - poprosił Skarbnik Miasta o sporządzenie wykazu wszystkich 

dochodów przekazanych z budżetu Państwa od 2015 roku.  
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy  finansowej Miasta  Białogard na lata 2022-
2031 - druk G, głosując: za - 3, przeciw-0, wstrzymało się - 1.  
 

i) w sprawie zmian w składzie członków Kapituły medalu „Za zasługi dla miasta      
     Białogardu” - druk H 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w składzie 
członków Kapituły medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” - druk H, głosując: za - 3, 
przeciw - 0, wstrzymało się - 1.  

 
j) w sprawie petycji mieszkańców ulicy Lutyków i okolic w Białogardzie  
   w sprawie demontażu separatora na moście przy ulicy Lutyków - druk J 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie petycji 
mieszkańców ulicy Lutyków i okolic w Białogardzie w sprawie demontażu separatora na 
moście przy ulicy Lutyków - druk J, głosując: za - 4 (jednogłośnie).   
 

k) w sprawie petycji Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece  
    w sprawie wprowadzenia zerowej stawki VAT na drewno opałowe - druk K 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie petycji 
Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece w sprawie wprowadzenia zerowej stawki 
VAT na drewno opałowe - druk K, głosując: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1.  

 
l) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz  
   zwrotu kosztów podróży służbowych - druk L 

 
  Projekt uchwały przedstawił i omówił radny Sz. Jonko. 
 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych - druk 
L, głosując: za - 1, przeciw - 0, wstrzymało się - 3.  
 
Ad 3. Sprawy różne. 
       
          W sprawach różnych Komisja nie zajęła stanowiska. 
 
 Ad 4. Zamknięcie posiedzenia.                         

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 1345 Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu M. Smoliński zakończył posiedzenie komisji. 
 

protokołowała: Joanna Kamińska        

           Przewodniczący Komisji                                                                            
  

                      Mariusz Smoliński   


